
Zápis č. 4/2021 z jednání Školské rady při ZŠ Roztoky, konaného dne 

2. 6. 2021 v budově ZŠ. 

Přítomní: 

- zástupci zřizovatele: Ing. Lenka Peterková, Mgr. Tomáš Vostatek 

- zástupci ZŠ: Mgr. Květoslava Pokorná, Mgr. Olga Juráňová 

- zástupci rodičů: Helena Vaňková, Mgr. Lucie Jedličková 

Program: 

1. Situace ve školní kuchyni 

2. Zhodnocení distanční výuky 

3. Různé  

 

Jednání: 

Zasedání zahájila předsedkyně Školské rady paní Lucie Jedličková a řídila průběh jednání. 

V úvodu přivítala všechny přítomné. Pořízením zápisu pověřila paní Květoslavu Pokornou. 

1. Situace ve školní kuchyni  

- ŠR projednala situaci ve školní jídelně. Kvalita jídla se zlepšila. Na začátek školního 

roku 2021/2022 bude pro paní kuchařky domluveno ukázkové vaření. 

 

2. Zhodnocení distanční výuky 

- Distanční výuka probíhala pravidelně dle rozvrhu. Většina žáků se připojovala na 

vyučovací hodiny přes skype. Žáci, kteří se nepřipojovali na online hodiny, pravidelně 

docházeli na konzultace do školy. Škola nabízela žákům možnost vytisknutí 

pracovních listů a ostatních materiálů. Několik žáků tuto možnost využilo. Celkově 

bylo období distanční výuky hodnoceno jak ze strany učitelů, tak rodičů, velice 

pozitivně.  

3. Různé  

- Zástupce školy paní Olga Juráňová vznesla dotaz na úpravu školního pozemku do 

původního stavu (výkopové práce na pozemku, využití pozemku  - sklad materiálu). 

Zástupce zřizovatele pan Tomáš Vostatek sdělil, že školní pozemek bude vrácen do 

původního stavu (do 1 roku).  

Předsedkyně poděkovala přítomným za účast na jednání ŠR. O termínu příštího jednání 

budou členové informováni prostřednictvím písemné pozvánky se čtrnáctidenním 

předstihem. 

 

Dne: 16.6. 2021 

Zapsala: Květoslava Pokorná …………………………………………………. 

Předsedkyně školské rady: Lucie Jedličková ………………………………………….. 


